
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

 Openbaar  

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom en meldt dat dhr. Van Marle 
vandaag mevr. Hermans in het AB vervangt.  

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. Wevers: 

- Meldt dat de Risk Factory de Jan van der Heydenprijs gewonnen heeft en dat 
we nog meedoen voor de Don Berghuijsaward. 

- Meldt dat de landelijke preventieweken in oktober zijn geweest. Veel ouderen 
hebben de Risk Factory bezocht.  

Dhr. Van Rijmenam: 

- Meldt de Kamerbrief mbt Ebola. Het bestuur van de VR is belast met de 
voorbereiding van besmettelijke ziekten, etc. De voorzitter van de VR is 
verantwoordelijk voor de bestrijding en de minister is doet de communicatie. 
Als er een epidemie is, zal er waarschijnlijk een GRIP Rijk komen.  

- Verwijst naar het symposium Zorg op Zuidkamp d.d. 10 november as. en naar 
de uitnodiging voor de grootschalige oefening op 6 november as. 

Voorzitter: 

- Meldt de uitkomst van de Commissie Wientjes: de Safety Campus is als 
veelbelovend in het rapport opgenomen. 

Dhr. Schelberg: 

- Meldt het bezoek van de CdK (als Rijksheer) op 23 oktober jl. Zij is oa 
rondgeleid bij de Risk Factory en Zuidkamp en was enthousiast over wat zij 
zag.   

Dhr. Hofland: 

- Meldt het voorlopig financieel resultaat 2014: 483.000 euro positief (minder 
dan 1% van de begroting)     

 

    

C Besluitenlijst 22 september 2014  

  Vastgesteld.  

    

D Ingekomen stukken  

  Conform voorstel besloten.  
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AANWEZIG P. den Oudsten, S. Schelberg, A. Hofland, J. van Marle, R. Cazemier, E. Nauta, H. Robben, R. Welten, 

M. Sijbom, H. Gerritsen, A. Raven, Th. Schouten, M. Stegers en C. Visser. 

H. Meuleman, S. Wevers, T. van Rijmenam, A. van Eck, J. Knol, P. Miltenburg, A. Leuvering, J. Schram, 

E. Broens, J. Slot en J.aan de Stegge 

 

AFWEZIG   J. Hermans, G. de Haan, E. Broens, S. Kuks, E. van Dusschoten 
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E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Procesnotitie financiële ontwikkelingen VRT 

Dhr. Schouten vraagt naar de samenstelling van de financiële (ambtelijke) werkgroep. 
Oldenzaal zou ook graag willen deelnemen. Ook vraagt hij te regelen dat de financiële 
adviseurs toegang hebben tot de stukken. Dhr. Welten mist de diverse verdeelmodellen 
en weet niet of het Twents model nog wordt uitgewerkt.  

Dhr. Hofland geeft aan dat de ambtelijke werkgroep uit 5 personen bestaat 
(vertegenwoordigers uit gemeenten). We kunnen de vraag van Oldenzaal bekijken, 
maar hij wil geen deur openen voor iedereen. De projectleider is inmiddels bij 10 
gemeenten geweest en heeft verschillende input opgehaald. In januari komt de 
projectgroep bij elkaar om verder over de inhoud te spreken. Er wordt nu (nog) niet over 
een Twentse variant op de verdeelmodellen gesproken. 

De voorzitter stelt een pragmatische oplossing voor: laat Oldenzaal aanschuiven bij de 
ambtelijke kerngroep, zonder dat dit leidt tot verdere aanmeldingen. De vergadering 
gaat hiermee akkoord. De voorzitter acht het van belang dat de financiële mensen van 
de gemeenten goed inhoudelijk op dit dossier bijgepraat worden. Het komt hem vreemd 
over dat de financiële menen niet bij de stukken kunnen; in ieder geval moet dit 
opgelost worden. 

Conform voorstel besloten. 

 

 2 Verkenningen Deloitte mbt verdeelsystematiek en planningen 

Zie onder E1. 

 

 3 Voorstel invulling taakstelling 0,4 mln. 2015 e.v. 

Conform voorstel besloten. 

 

 4 Jodiumdistributie 

Mevr. Nauta merkt op het van belang te vinden aandacht te hebben voor een goede 
communicatie bij predistributie. Dhr. Cazemier verwijst naar de ingewikkelde brief van 
de minister. Er is gewerkt aan harmonisatie met Duitsland. Het beleid is nu hetzelfde. 
Distributie wordt nader door de werkgroep bekeken, waarbij het ministerie niet wordt 
afgewacht.   

 

 5 Borgen TSC en investeringsvoorstel oefengebouw en brandonderzoekhuis 

Dhr. Stegers merkt op dat het voorstel aangeeft dat TSC tot nader orde onderdeel van 
de VRT blijft. Liever heeft hij dit explicieter verwoord: maak nu een businesscase om 
zsm naar een andere constructie te gaan. Dhr. Cazemier ondersteunt dit. Het betreft nl. 
een private taak. Dhr. Hofland licht toe dat we nu inderdaad zelf investeringen doen. In 
het rapport van de commissie Wientjes wordt TSC als een briljantje neergezet. We zijn 
nu bezig met de businesscase. Hierbij wordt  oa naar de juridische vorm gekeken (vorm 
van publiek-private samenwerking).  

De voorzitter geeft aan dat er in de HSD (waar Eindhoven en Twente ook deel van 
uitmaakt) wordt gewerkt aan een nationaal veiligheidsprogramma. TSC kan daar 
onderdeel van worden. Oa kan TSC door Brandweer Nederland gebruikt worden voor 
opleidingen; men hoeft dan niet meer naar het buitenland. 

Conform voorstel besloten.  

 

 6 BRZO 

Conform voorstel besloten. 

 

 7 Aanpassingen overgangsprotocol en AVT 

Conform voorstel besloten. 

 

 8 Programma 2-daagse 4 en 5 december 2014 

De voorzitter geeft aan dat in de 2-daagse dhr. Gerritsen in beslotenheid de ruimte krijgt 
zijn verhaal te delen. Mevr. Nauta vraagt of er in het programma speciale aandacht is 
voor psychisch kwetsbaren en de rol van de burgemeester daarin. Dhr. Meuleman geeft 
aan dat dit erin zit. Dhr. Visser vraagt om uitleg over de nieuwe prostitutiewet en Bij 
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(Bijzondere Inrichting Justitiëlen): je hebt als burgemeester info, en met wie en hoe deel 
je dat dan. Dhr. Meuleman zegt toe dat er gekeken zal worden of hier ruimte in het 
programma voor is.    

    

F Ter kennisgeving   

 -   

    

G R  Rondvraag  

  Dhr. Robben : 

- Geeft aan dat de werkgroep voor doorontwikkeling van de crisisorganisatie 
onlangs van start is gegaan. Indien nodig, zal hij eea toetsen bij het AB. 
Samenvattend kunnen we stellen dat we de crisisorganisatie op orde hebben. 
We hebben goede evaluaties. De zaken die in de evaluaties aan de orde 
komen, worden tegen het licht gehouden en in het 3

e
 kwartaal 2015 verwacht 

hij een rapportage aan het AB. 

Voorzitter: 

- Vraagt een ieder alert te zijn op het trainen en opleiden van alle collegeleden. 
Dit is van belang: in het merendeel van de crisissituaties moet de 
plaatsvervanger aan het werk. 

- Merkt op dat de operationele GRIP vaak niet gelijk op loopt met de 
communicatieve GRIP. Van belang hier alert op te zijn.  

Dhr. Welten: 

- Geeft aan dat er 22 nov. a.s. een concrete oefening is in Borne tav de 
spoorveiligheid voor aanwonenden. De uitkomsten hiervan zal hij 
terugkoppelen.  

 

    

  Besloten  

    

H  Besluitenlijst 22 september 2014  

  Vastgesteld.  

    

I Sluiting  

   

 


